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Bij brief van 15 februari 2018, ingekomen op 16 februari 2018, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van het artikel uit het Brabants dagblad 
‘Vergunning voor omstreden megastal Diessen omdat provincie te laat reageert: 
'Ze spelen onder één hoedje’? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Kan GS aangeven of de inhoud van dit artikel correct is? Zo nee, wat is niet 
correct? 
Antwoord: Nee. Het is juist dat vanwege het niet tijdig beslissen op de 

ingediende aanvraag sprake is van een van rechtswege verleende vergunning. 

Dit had niet mogen gebeuren en dat betreuren wij dan ook. Een tijdige beslissing 

had tot een gelijkluidend besluit geleid. Inhoudelijk is de aanvraag getoetst aan 

de geldende wet- en regelgeving en is beoordeeld door de wettelijke adviseurs. 

De rechtspositie van belanghebbenden niet geschaad. Hierdoor herkennen wij 

ons dan ook niet in de uitspraak ‘Ze spelen onder één hoedje’. 
 

3. Kan GS aangeven waarom de provincie niet tijdig gereageerd heeft? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Ja. Het niet tijdig beslissen is veroorzaakt door een samenloop van 

omstandigheden, waaronder de ten onrechte indiening van de aanvraag bij de 

gemeente Hilvarenbeek, het kerstreces en ziekte. 

 

4. Kan GS aangeven hoe vaak er door de provincie de afgelopen 3 jaar niet 
tijdig is gereageerd op vergunningsaanvragen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Over het aantal van rechtswege verleende vergunningen in 2016 
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bent u eerder geïnformeerd middels een Statenmededeling. Binnenkort 

informeren wij u over de aantallen van 2017. Uit de conceptrapportages van de 

omgevingsdiensten blijkt dat in de periode 2015 tot en met 2017, dus voor de 

afgelopen 3 jaar, in totaal 27 keer niet tijdig is gereageerd. Daarbij merken wij 

op dat uit deze conceptrapportages blijkt dat in 2017 in totaal 4 vergunningen 

van rechtswege zijn verleend. Wij zien een duidelijke verbetering ten opzichte 

van de voorgaande jaren. 

 

5. Kan GS aangeven hoe deze vergunningverlening van rechtswege door niet te 
reageren (lex silencio positivo) zich verhoudt tot de kwaliteitsdoelstelling in het 
VTH-uitvoeringsbeleid  (Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving) om géén 
lex silencio positivo’s in de vergunningverlening te laten plaatsvinden? 
Antwoord: Ja. Mede gelet op onze kwaliteitsdoelstelling, waarin wij streven 

naar 0% van rechtswege verleende vergunningen, betreuren wij elk geval – zo 

ook deze. Het betreft mensenwerk en dat heeft in dit geval helaas geleid tot 

overschrijding van de beslistermijn. 

 

6. Kan GS aangeven of het begrijpt dat er bij de juridisch adviseur van de 
procederende familie de indruk ontstaat dat er met de varkenshouder onder één 
hoedje is gespeeld? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Zie het antwoord op vraag 2. 

 

7. Deelt dit college de mening van de PVV dat vanwege het niet tijdig reageren 
op deze vergunningsaanvraag GS (wederom) niet in staat blijkt om bestuurlijk 
consistent en daarmee als een betrouwbare overheid te opereren? Deelt dit 
college de mening van de PVV dat GS hierin de afgelopen twee jaar niet 
verbeterd in is en er is ook geen perspectief is op duurzame verbetering? Zo 
nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, wij delen uw mening ten aanzien van beide stellingen niet. 

Zoals aangegeven bij het antwoord op vraag 4 is er wel verbetering zichtbaar.  

 

8. Kan GS aangeven hoe zij de algemene beginselen van behoorlijk bestuur en 
het zijn van een betrouwbare overheid in het bijzonder nog kan waarmaken 
richting burgers en ondernemers? 
Antwoord: Ja. Wij zijn een betrouwbare overheid en zijn van mening dat wij dit 

ook waarmaken richting burgers en ondernemers. Ook in dit specifieke geval 

zijn wij van mening dat niemand in zijn belang is geschaad. 

 

9. Kan GS aangeven welke maatregelen zij neemt om het niet tijdig reageren 
op de vergunningaanvragen in het vervolg te voorkomen bij de betreffende 
afdeling VTH? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ja, dit is opgenomen in de door u vastgestelde 

kwaliteitsdoelstellingen. In die gevallen dat er onverhoopt niet tijdig wordt 

gereageerd wordt met de betreffende omgevingsdienst de oorzaak besproken 

en worden mogelijke verbeteringen in het proces doorgevoerd. 
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10. Kan GS als politiek verantwoordelijke voor het VTH-beleid aangeven welke 
consequenties zij verbindt aan het niet tijdig reageren op de 
vergunningaanvraag? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Zie ons antwoord op vraag 9. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


